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Zwracam siq z pro(bq do Prezydenta w imieniu mieszkaf c6w dzielnicy Kazimierza Wielkiego,

zamieszkujqcych osiedle Rybnica. Mieszkaricy proszq o zmianq kurs6w autobus6w

doje2diajqcych na Rybnicq. Uwzglqdniajqc du2e koszty wynikajqce ze zmiany rozklad6w jazdy

wybrali tylko najwainiejsze, niezbqdne zmiany w kursowaniu linii nr 14 i 19, kt6re znacznie

ulatwityby im funkcjonowanie. Uwzglqdnienie proSby mieszkadc6w przede wszystkim

poprawiloby najmlodszym mieszkaficom - dzieciom i mfodzieiy dojazd i powr6t ze szk6l

znajdujqcych siQ na terenie innych rejon6w miasta, powr6t dzialkowiczom do dom6w oraz

powr6t do miejsca zamieszkania osobom starszym idoje2d2ajqcym z pracy.

W zalqczeniu petycja mieszkaric6w z podpisami popierajacymi propozycje zmiany w

rozkladzie jazdy autobusu linii 14 i 19.

Bardzo proszq Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powaianiem
/,/

/ /ry(/ "4't 
mLa-\./ |/

Agnies!ka Chmielewska

r': /J " I
]1".'eL ca,f/v'



Wloclawek 24.09-2018

Do Prezydenta N{iasta Wloclawka

Petycja w sprawie zwigkszenia kursowania autobus6*'na Rybnice

My. nizej podpisani. zwracamy sig z proSb4 o tozszerzenje plan6rv kursorvania autobus6rv

linii 14 rv szczegolno5ci z ul . Wiej skiej

15.40 m6gtby jechac do Rybnickiej nie na Ostrowsk4

16.20 zamiast 16.10

14.50 zamiast I4.10

13.40 zamiast 13.03

oraz rano 7. 09 kt6ry odje2dza zPrzemyslorvej a rnoglby z Rybnickiej zabietac dzieci do

szko$.'.

Kursowania autobusorv linii 19

Jadac z Promiennej autobus o 14.03 nie zabiera dzieci ze szkotry ponier'r'a|kohcza ok 14'20

i propor:ujenry itobic autobus z u1. Promienlej O 14.20

Dla mieszkaric6rv dzielnicy ..malego Kazimierza" autobusy kourunikacji miejskiej byty by

Srodkiern komunikacji. dzigki kt6remu codziennie rnog4 dostai sig do pracy czy szkoryq.

Teraz autobusoiv i dojazcl6rv brak iv kierunku dzielnicy POLUDNIEi kursuj4 niezblt

czgsto. Nie planorvare dostosorvanie kurs6rv sporvoduje, Ze rnieszliaricy doje2dzajqcy

codzie.nnie iraca du:Zo czasu na dojazdy lub b9d4 zmuszeni do korz,vstania z odbionl

snych dziec z ul.Plockiel 1ub Ostrorvskiej. Pol4czeirie 1p. 16.i0 z Wiejskiej lie i4czl siq z

19 na POW a do tej godziny maj4 zajgcia rv szkole.

Zastanawia nas mieszkaric6w dlaczego rv soboty i niedziele iest tak duzo autobus6rv na

Ursus,aRybnicazostajenauboczu.Wieml',2ezPchegoTatgusqzyski,amyiestestny
tylko kosztami. Cz-v tak porvinien b-vi traktorvany czlor.viek. Jak dzieci majq zostac we

Wlocla*'ku,gdy ciqgle rzuca sig klody pod nogi'

Dobrym rozrviaza0iem bylo by przeniesienie petli autobusor.lej ua Rlbnice przy Llrsusie

nikt nie mieszka i tam ju2 dawno nie ma iego zakladu.

Starsze osoby, takze chcialy by dostac sig po pobycie naDZIALCE do domu'

Rozumierny. 2e gmina musi oszczqdza{ ale urvaZarnl', 2e nie moZe siE to odb-lrvad kosztem

jako5ci zycia mies zkairc6*'. 
o

Lic4,'m-v na pozlt)r\rte rozpatrzenie naszej pro5b-v.

w irnieniu mieszkairc6x' . Do rviadorno$ci IVIPK \t{\'DZlAL RUCHLI DROGOWEGO

Zdiaczntk:
Lista podpis6rv os6b popieraj4c)'ch treS6 petvcji - iloSi 76

(za'rviela 3 kolejno ponumerowanych zalqcznki i -5 stlon)
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